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Contactpersoon: Monique Siegelaer, LHN  

Omschrijving onderwerp 
Zoetermeer 2025, zorg continuïteit in de toekomst 
 

Bron onderwerp 
Zoetermeer 2025 is een waardevol samenwerkingsverband die de zorg en mens dicht bij 
elkaar houdt. De afgelopen maanden zijn er vele activiteiten geweest voor inwoners en 
professionals om de betrokkenheid, het bereik en de bekendheid te vergroten. 
 
Als raads- en commissieleden hebben wij tijdens de Themabijeenkomst Profiel Haga 
Zoetermeer 2025 meermaals voorbij horen komen. De zorg moet anders ingericht worden 
om aan de vraag te kunnen blijven voldoen. Zoetermeer 2025 is een 
samenwerkingsverband dat hier een grote bijdrage aanlevert. Dat is goed en nodig omdat 
je samen altijd meer kunt bereiken en samenwerking ook noodzakelijk is.  
 

Voor welke vergadering(en) wilt u dit punt agenderen 
Een commissievergadering na 18 april en voorafgaand aan het debat over de 
Perspectiefnota 2025 

Aanleiding en doel verzoek  
 
Zoetermeer 2025 speelt een grote rol bij de inrichting van het acute zorgplein. Hoe deze 
de vraag en behoefte in de toekomst gaat vervullen met de samenwerkingspartners is een 
puzzel die nog niet is gelegd. Niet tegenstaande dat is Zoetermeer 2025 natuurlijk een 
belangrijke pion is het brede zorgveld. 
 
Het is van belang om met elkaar, vooraf in gesprek te gaan over de richting die de raad 
het college wilt meegeven om een constructieve en wenselijke bijdrage te kunnen leveren 
over het acute zorgplein. Zeker bij dit voor onze inwoners belangrijke onderwerp is het 
belangrijk om de raad vroegtijdig ‘in stelling te brengen’. 
 
Doel: 
- het krijgen van informatie over de stand van zaken rondom Zoetermeer 2025; 
- met college, commissie- en raadsleden van gedachten wisselen over het acute zorgplein; 
- met hen inventariseren wat nodig is om in de toekomst de zorgvraag te blijven 

continueren voor onze inwoners; 
- het college richting te geven tijdens gesprekken met de partners in 2025 over het acute 

zorgplein. 
 

 


